



第三屆旅遊學院健康綠色體驗月 The 3rd IFT Healthy & Green Month

2014

樂施會 1/8 藝術展及廚餘酵素工作坊

Oxfam 1/8 Exhibition and Enzyme Workshop

1/8 藝術展 - 喚起公眾對全球糧食及饑餓問題的認識和關注，十多位香港及澳門的藝術家與樂施會及元新合作，透過不同形式的藝術作品，在【八分一藝術展】展現個人對全球近八分之一捱餓人口飽受饑餓煎熬和他們的看法與感受。希望啟發觀眾反思個人如何改變全球糧食問題。

廚餘酵素工作坊 - 參加者可透過工作坊了解廚餘與全球糧食系統的關係，樂思會的工作人員會示範並教大家利用廚餘製作環保清潔液，從而鼓勵大家由身邊做起，一齊回應糧食公義的問題。

1/8 Exhibition - To arouse public awareness about the global food problem, more than 10 HK and Macau artists expressed their impressions about global poverty and hunger in collaboration with Oxfam HK and Groundwork Architecture+Urbanism Ltd. The right to food is a basic human right. But today, almost 1/8 of the world's population goes to bed with an empty stomach. With this exhibition, Oxfam hopes to inspire visitors to consider how we can all help to create a fair food future.

Enzyme Workshop - Oxfam representatives will demonstrate how to transform food waste into eco-cleanser and to explain the relationship between food waste and the global food system. Participants are encouraged to respond the global food problem through daily life practices.

1

THEY ARE BACK, FOR THE 1/8 POPULATION WHO ARE STILL HUNGRY

為了1/8仍然捱餓的人，他們回來了

時間： 4月3日 09:30-12:15

4月10日 14:30-17:15 (名額有限，先到先得)

地點：官樂怡基金會畫廊(澳門南灣大馬路 749 號聯邦大廈地下)

歡迎有興趣人士於 3月24日或之前[按此](#)報名。

8

Time: 3 April 09:30-12:15

10 April 14:30-17:15

(Limited quota on first come first serve basis)

Venue: Fundação Rui Cunha Gallery

Interested parties simply [click here](#) for enrollment by 24 March.

